
NOTULEN WIJKPLATFORM VAN 14 november 2014 

Opening  

Veerle opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Zij is blij met de grote opkomst. 

Dank aan de notulist voor de notulen. 

Opmerking bij de notulen werkgroep Haagse Beemden bestaat geen 30 jaar maar 50. 

Algemene opmerking: er zou een nieuw aanmeldformulier komen waarbij de eerste pagina, ivm de 

privacy, weggelaten kan worden. 

Er is een lijst met beschikbare materialen die aangeschaft zijn via het wijkplatform. De opmerking is 

dat dit ook zou moeten zijn voor materialen die niet zijn aangeschaft via het wijkplatform. Voorbeeld 

de Sik heeft kruiwagens. Iemand anders heeft wellicht nog andere spullen. Q 

Veerle maakt de lijst met materiaal (aangeschaft vanuit 2023) actueel. Iedereen kan daarop 

aanvullen wat er nog extra beschikbaar is voor uitleen. 

 

INITIATIEVEN 

Winteractiviteit Moerenveld 

Er  komt een winteractiviteit voor de omwonenden van het Moerenveld met allerlei activiteiten, 

zoals oud Hollandse spellen jeu de boules tennis muziek en nog veel meer. 

Eer is een vraag of men niet met het aggregaat kan werken, maar de capaciteit daarvan is niet 

voldoende. De  vergadering is positief 

Toneelgroep Haagse Beemden 

Er  moet een roll-up banner komen als ondersteuning bij uitvoeringen en presentaties bij promotie 

activiteiten. De vergadering is wederom positief 

Intocht van Sint en Pieten in Buurthuis Gageldonk 

Het buurthuis heeft 7 pietenpakken en wil er nog 3 bij i.v.m. de story rondom de intocht. Veerle gaat 

dit navragen bij de gemeente. Voor de organisatie is het misschien mogelijk om dit bij andere 

organisaties te vragen 

Al een aantal jaren vragen we of er geen intocht kan komen voor de hele Haagse Beemden. Wellicht 

kan HB events dit oppakken. Zij zeggen toe dit te onderzoeken. Voor de rest is de vergadering 

positief. 

MEDEDELINGEN 

Er is creatief materiaal over. Vraag is wat daarmee te doen. Het voorstel is om dit te verdelen tussen 

de  buurthuizen 

Van de overgebleven kleine vlaggen zijn tassen gemaakt. Deze zijn te verkrijgen bij de infopunten 

voor 5 euro bij de informatiepunten.  Verzoek is om voor de vaste terugkerende activiteiten een 



begroting te maken voor het hele jaar. Deze wordt dan in januari behandeld met de nieuwe subsidies 

voor 2024. 

Is het mogelijk om borden bij de invalswegen te maken waarop de evenementen vermeld kunnen 

worden zoals in de randgemeenten. Veerle vraagt dit na binnen de gemeente 

Het subsidieplafond voor 2024 is nog niet bekend 

Het was de gewoonte om eenmaal per jaar een borrel/etentje te houden met de vaste kern. De 

gemeente droeg de kosten. Veerle vraagt na 

 

 


